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Zápis 

 
z 3. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 19. prosince 2022 

od 18:00 hodin ve Sportovní hale, Pobřežní 1656, 1.patro 

 

Přítomno: 20 zastupitelů dle prezenční listiny 

Omluven: V. Svoboda 

 

1) Zahájení 
 

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Petr Vrána. 

 

Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  

Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 

Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  

 

Program jednání byl schválen v následujícím pořadí: 

 

1) Zahájení 

2) Schválení programu jednání, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 28.11.2022, kontrole usnesení a vyřizování 

návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  

Mgr. P.Vrána  

4) Volba členů finančního výboru zastupitelstva města – řídí Mgr. P.Vrána 

5) Volba členů kontrolního výboru zastupitelstva města – řídí Mgr. P.Vrána 

6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců - řídí  P.Tikalová 
7) Návrhy na změnu Územního plánu Tachov – předkládá Ing. V.Rožmberský 

8) Rozpočtové opatření č.16/2022, č.17/2022, č.18/2022 - předkládá Mgr. J.Straka 

9) Rozpočet města pro rok 2023 – předkládá Mgr. J.Straka 

10) Střednědobý výhled rozpočtu města Tachova na rok 2024 – 2025- předkládá  

Mgr. J.Straka 

11) Program pro poskytování dotací v roce 2023 – předkládá Mgr. J.Straka  
12) Akční plán města Tachova na tok 2023 s výhledem opatření na rok 2024 – předkládá Ing. 

V.Rožmberský  

13) Plán veřejných zasedání zastupitelstva města v 1.pol. r. 2023 – předkládá Mgr. 

P.Vrána 

14) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města - 

předkládá Ing. V.Rožmberský 
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15) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  řídí PhDr. J.Hutníková 

16) Usnesení a závěr 

                     

2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 
 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni: B. Kvardová, J. Habrdle 

 

Do návrhové komise byli navrženi a schváleni: A. Zítek, M. Horáček, J. Nenutil 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: S. Andréová 

 

3) Zpráva o činnosti RM za uplynulé období 

 

Přednesl pan starosta 

 

Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 21.11.2022, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 

připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé na vědomí. 

 

Pan starosta: „Poděkoval za skvělou organizaci „Ježíškovy cesty“ a báječné recenze na tuto 

akci.“ 

 

A. Zítek: „Když byly předjednané výbory komise, proč jsem jako jediný nebyl zvolen? Přijde 

mi to trošku jako pomsta za to, že jsem otevřel otázku řízení pod vlivem pana Horáčka.  

 

V. Machová: „Návrhy členů byly v gesci předsedy komise a ten se vyjádřil, že jste ve střetu 

zájmů, když zastupujete město ve výpovědních smlouvách nájemníků a někdy zastupujete i 

nájemníky proti městu.“ 

 

A. Zítek: „Žádné nájemníky jsem proti městu nikdy nezastupoval, ve výpovědích za město 

jsem pouze substitut, s městem smlouvu nemám a pouze dočasně zastupuju kolegu.“ 

 

V. Machová: „A tato situace se nám zdála jako střet zájmů.“ 

 

A. Zítek: „Tento důvod se mi zdá tedy zvláštní.“ 

 

J. Hutníková: „Rada města nikoho nevyškrtla, ale hlasovala o návrzích předsedů komisí. Vaše 

jméno v návrhu nebylo, takže rada vás nevyškrtla.“ 

 

A. Zítek: „A kdy byli voleni předsedové komisí?“ 

 

V. Machová: „Byli voleni na předchozí radě města. A nebyl jste jediný, koho pan předseda 

nejmenoval.“ 

 

4) Volba členů finančního výboru zastupitelstva města 

 

Bod vedl pan starosta 

 

Zvolili členy finančního výboru zastupitelstva města:  
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1. MUDr. Marcela Smihrodská 

2. Ing. Lukáš Kosina 

3. Ing. Zuzana Flaxová 

4. Pavel Mikulášek 

 

J. Nenutil připomněl, že při koaličních jednáních navrhoval Ing. Moniku Švandovou. 

Předseda finančního výboru Jiří Struček odpověděl, že do dnešního dne ani on ani pan 

tajemník neobdrželi žádnou oficiální nominaci paní Švandové do finančního výboru a proto 

nebyla navrhována. 

 

5) Volba členů kontrolního výboru zastupitelstva města 

 

Bod vedl pan starosta 

 

Zvolili členy kontrolního výboru zastupitelstva města:  

1. Jaroslav Klíma 

2. Ing. Jan Michalec 

3. Mgr. Adam Zítek 

4. Mgr. Iva Zezulová 

 

A. Zítek: „Mám za to, že kontrolní výbor se nechával opozici.“ 

 

Pan starosta: „Nominace členů byla v kompetenci předsedy a mohl si nanominovat, koho on 

uznal za vhodné.“ 

 

6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců 

 

Bod vedla P. Tikalová 

 

a) Na základě doporučení Osadního výboru Mýto ze dne 11.11.2022 zvolili předsedkyni 

Osadního výboru Mýto pí Jiřinu Vlkovou. 

Členy osadního výboru jsou p. Pavel Kudláček a pí Olívie Řezníčková. 

b) Děkuje dosavadnímu předsedovi Osadního výboru Mýto a členům výboru za vykonanou 

práci. 

 

7) Návrhy na změnu Územního plánu Tachov 

 

Bod vedl V. Rožmberský 

 

1) Vzali na vědomí – oznámení o doručení územního plánu Tachov – úplné znění po vydání 

změny č. 4. Změna územního plánu nabyde účinnosti až po doručení úplného znění územního 

plánu veřejnou vyhláškou v souladu s § 55 odst.7 stavebního zákona (Územní plán Tachov – 

úplné znění po vydání změny č.4). 

 

2)  
a) Pověřili ve smyslu zák.č. 183/2006 Sb. (stavební zákon) určeným zastupitelem pro 

pořizování změn Územního plánu Tachov starostu města Mgr. Petra Vránu.  

b) V nejbližších změnách č. 5 a 6 Územního plánu Tachov budou zařazeny schválené žádosti 

Zastupitelstvem města Tachova nejpozději 19.12.2022.  
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Předložené návrhy na změny ÚP byly odročeny na jednání zastupitelstva 6.2.2023. 

 

8) Rozpočtové opatření č. 16/2022, č. 17/2022, č.18/2022 

 

Bod vedl J. Straka 

 

1) 

a)   Vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 16/2022.  

b)   Vzali na vědomí změnu přílohy schváleného rozpočtu na rok 2022. 

 

2) 

a)    Vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 17/2022.  

b)    Vzali na vědomí změnu přílohy schváleného rozpočtu na rok 2022. 

 

3) 

a)    Schválili rozpočtové opatření č. 18/2022.  

b)    Vzali na vědomí změnu přílohy schváleného rozpočtu na rok 2022. 

 

9) Rozpočet města pro rok 2023 

 

Bod vedl J. Straka 

 

Návrh rozpočtu na rok 2023 je předkládán jako schodkový se saldem -63.459.000,00 Kč, 

přičemž celkové příjmy návrhu jsou rozpočtovány ve výši 393.047.000,00 Kč a celkové 

výdaje ve výši 456.506.000,00 Kč. Schodek rozpočtu, tedy rozdíl mezi celkovými příjmy a 

celkovými výdaji, je kryt přebytky hospodaření minulých let a úvěrem. 

Mnohokrát děkuji kolegyním a kolegům za účast na pracovním jednání k rozpočtu dne 

28.11.2022. Předložený návrh rozpočtu je kompromisem a přál bych si, aby získal širokou 

podporu.  

 

J. Michalec: „Rozpočet města se dělal zodpovědně, nicméně původní schodek se v minulých 

letech vždy výrazně snižoval a uvidíme, jak to bude příští rok. 

 

Pan starosta: „Poprvé v historii je součástí rozpočtu nový řádek - rezerva na energie.“ 

 

J. Struček: „Děkuji všem, kteří se podíleli na tvorbě rozpočtu zejména vedení města a 

pracovnicím finančního odboru.“ 

 

A. Zítek: „Bylo počítáno s tím, že se navracel koeficient daně z nemovitosti pro podnikatele?“ 

 

Pan starosta: „Ano, bylo s tím počítáno. V roce 2022 můžeme počítat s příjmy kolem 26 

milionů korun z této daně, ale pro rok 2023 jsou rozpočtovány ve výši 21 milionů korun, 

z důvodu, že se koeficient snižoval.“ 

 

J. Nenutil: „K tomu rozpočtu bych měl přeci jen výhrady, a to je střet nahlížení na to, jaká je 

naše práce. Zastupitelstvo není parta kamarádů, nebo tým, ale politická reprezentace města. V 

průběhu dějin se nějak vygeneroval systém, kdy lidi artikulují své zájmy tím, že volí jiné lidi, 

a těm dávají důvěru na základě programu. A někdo vyhraje, někdo prohraje, nicméně ty ideje, 
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ty zájmy, ty pohledy na tu věc se střetávají právě těmi volbami, a tím, že mezi volbami je my 

zde reprezentujeme. 

Moje výhrada vůči rozpočtu je, že to je zdařilý a řádný úřední rozpočet. Není to rozpočet pro 

válečný rok, není to rozpočet města, které se potýká s bezprecedentní migrační krizí, není to 

rozpočet města, které je jednu zemi od války. Jako by bylo naprosto racionální strašit 

raketovým vzrůstem energií na burze a bylo iracionální strašit válečnými důsledky. Kde je to 

racio, které nám říká, čeho se máme a nemáme bát? My jsme se ptali lidí, čeho se bojí a čeho 

se nebojí. Opravdu jsme se jich ptali a víme to. 

Můžeme se shodovat a neshodovat na tom, co máme dělat, byť děkuji za konstruktivní 

kritiku. Věnovali jsme tomu s paní místostarostkou, panem starostou, panem místostarostou a 

dalšími radními poměrně hodně času v jiných diskuzích. Ale stejně jako tímto městem prošli 

Švédové, prošla první válka, druhá válka, tak teď tady máme draho, protože někde létají 

nějaké rakety. A máme tady lidi, kterým někdo zabíjí jejich rodiny a oni jsou našimi sousedy. 

Po jugoslávské válce se 60% uprchlíků nevrátilo do své vlasti a stalo se našimi sousedy, 

dneska už byste je nepoznali. 

Já nakonec nebudu předkládat návrh, který by neprošel, protože by neměl dostatečnou 

politickou podporu, žádal jsem marně město, aby si ho osvojilo. To, co mi v rozpočtu chybí, 

je nikoli gesto, ale politické prohlášení, že jsme si vědomi toho, že to je krizový rok. Nejenom 

ekonomická příprava nato, že až zdraží energie, tak tam nalijeme rezervu, snad to bude stačit. 

Ale vědomí toho, že nás čekají nějaké úkoly. Já chci věřit, že o tom budeme ještě hodně 

diskutovat, našel jsem termín “úleva v platbě” školního stravování, aby to nebyl tak dráždivý 

slogan.  

Ze všech lidí, kterým bychom mohli pomoct a kteří jsou frustrovaní současnou politickou 

situací ve světě, bychom právě na děti měli myslet. Já to nebudu předkládat jako rozpočtový 

návrh, protože nejsem příznivec boje s větrnými mlýny, ale krom té slíbené koncepční 

pomoci, taky bych velmi stál o to, kdyby náhodou ty energie nestáli tolik a náhodou nebylo 

třeba zrovna budovat chodník, jestli bychom nemohli říct těm našim dětem, těm školákům, co 

tu jsou a co budou za deset, dvacet, třicet let občany tohoto města, aby si pamatovali, že když 

ta válka byla, tak na ně město myslelo a aspoň všichni měli obědy zdarma. 

Já ten návrh nepředložím, protože nemá šanci na úspěch. Rozpočet podpořím, protože je 

férové říct, že to není zcela autentický rozpočet tohoto vedení města, je to z velké části 

zděděný rozpočet, který si upravili, aby jim vyhovoval. Je to rozpočet zodpovědný, takže my 

jsme za naše sdružení připraveni jej podpořit. 

Jen bych velmi stál o to, aby až budete mít ten rok na přípravu příštího rozpočtu, aby opravdu 

měl tu politickou tvář vašeho vedení, a to i pro ty, co vás nevolili.“ 

 

a)    Schválili rozpočet Města Tachova na rok 2023. 

b)    Vzali na vědomí přílohu k rozpočtu Města Tachova na rok 2023. 

 

10) Střednědobý výhled rozpočtu města Tachova na rok 2024 – 2025 

 

J. Michalec: „Co se plánuje u příspěvkových organizací, že je takový finanční nárůst pro rok 

2024-2025?“ 

 

E. Brašnová: „Je to návrh a v podstatě návrat k číslům, které byly před dobou covidovou.“ 

 

Schválili Střednědobý výhled rozpočtu Města Tachova na roky 2024 - 2025. 

 

 

 



 -6- 3. zasedání zastupitelstva města 

11) Program pro poskytování dotací v roce 2023 

 

V souladu s ustanovením § 10a) odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů, v aktuálním znění, předkládá finanční odbor ke schválení program pro 

poskytování dotací z rozpočtu města „Podpora aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a 

využívání volného času v roce 2023“. K rozdělení mezi žadatele je navrhována částka 

3.000.000 Kč. Tato částka je součástí navrženého rozpočtu na r. 2023. Zahájení podání 

žádostí bude dne 23.1.2023 a uzávěrka dne 24.2.2023. 

 

M. Horáček: „Chci poděkovat za navýšení o 1 milion korun. Doufám, že podpoříme nejen 

sportovní, ale i kulturní akce v Tachově.“ 

 

J. Michalec: „Nestálo by za to do budoucna trošku pozměnit podmínky nebo formulář pro 

dotace? Pak se můžeme bavit proč. Chtělo by to rozšířit o to, abychom věděli přímo kolik je 

v jednotlivých sportovních klubech, procentuální využití sportoviště a další věci.“ 

 

J. Hutníková: „Doufám, že navýšení povede k tomu, že bude výrazně podpořena oblast 

kultury v našem městě.“ 

 

P. Tikalová: „Přesně tohle jsem chtěla také říct, sport byl nesrovnatelně upřednostňován a 

chtělo by tvořit poměr mezi kulturou a sportem.“ 

 

A. Zítek: „Už se vedení města zamýšlelo nad tím rozdělováním peněz sportovním klubů? 

Fotbal, hokej dostával 2x více peněz než florbal a Slavoj Tachov, přitom počet členů byl 

kolikrát i nižší. Bude to zohledněno?“ 

 

J. Straka: „Změna tam ještě není, protože za měsíc se to nedá projednat a pokud má být 

nějaká změna, je potřeba mít na ní čas. A ten jsme teď neměli. Několik variant postupu jsme 

již zmiňovali. Pro dnešek jsem pro, aby se to schválilo, tak jak je to předloženo, protože by 

nás to blokovalo do začátku roku. A do budoucna je potřeba změna.“ 

 

J. Struček: „Každý sport má jinou nákladovost a je potřeba to zohlednit. Členská základna by 

neměla být jediné kritérium. To by zase vedlo k tomu, že se budou vytvářet umělé členské 

základny. Asi by nemělo být fifty fifty, kultura versus sport, protože i žádostí bylo na kulturu 

méně.“ 

 

Pan starosta: „U kultury bych doplnil, že se jedná často o jednorázové akce, kdežto u činností 

sportovních a volnočasových je systematická činnost, která probíhá 12 měsíců v roce, často jí 

vykonávají lidé, trenéři, vedoucí bez nároku na odměnu. Umím si představit povýšení do 21. 

století, co se týče podávání žádostí, protože je to chaotické a měli bychom vytvořit 

elektronickou platformu pro jednoduché zadávání podávání žádostí, tak jako to funguje třeba 

v Plzeňském kraji.“ 

 

J. Nenutil:  „Z rozšířené rady si pamatuji, že tam bylo téma, že velká část peněz se nevyčerpá 

ani teď, než jsme to navýšili. Administrace žádostí tak, aby to bylo správně uznané, to je 

druhá věc. Ve chvíli kdy toto budeme vědět, a to máme čas dříve jak 13. prosince, máme 

možnost udělat během roku rozšířenou radu, kde se můžeme poprat mezi kulturou a sportem, 

sockama, zvířátkama a vším. Moje poznámka, která směřovala k mé úvaze je, že oni si často 

žádost nepodají, protože kdo by to psal, když dotaci nedostanou. Uděláme otevřený systém, 
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kde žadatelé budou vědět, jaké mají nároky. Takže bych tomu udělal uživatelsky vstřícné 

prostředí.“ 

 

P. Hrůša: „Poslední dva roky bylo složité díky covidu něco vyčerpat, protože se například 

podala žádost na zápasy, které byly zrušené. Byl jsem rád, že jsem s paní Brašnovou 

spolupracoval, že některé položky se daly čerpat na něco jiného a těm dětem jsme alespoň 

něco mohli dát.“ 

 

Pan starosta: „Právě proto chceme zavést vyúčtování těchto prostředků ve dvou termínech, 

první bude 31. srpna a druhý do 15. prosince.“ 

 

V. Machová: „Zádrhel je také v tom, že smlouva se vypracovává na jednom odboru a žádost 

se vyúčtovává na finančním odboru a to také někdy může být procesní zádrhel a důvod, proč 

se nevyčerpají všechny finance.“ 

 

Z. Brachtel: „Vždycky mi přišlo, že žádosti neskutečně převyšovaly budget, který tam byl.  

Pak se každému dala přiměřená hodnota a byly dohady, jak a co bylo nespravedlivý. Bylo by 

dobré kritéria nějakým způsobem medializovat, jednotlivým žadatelům je představit a podle 

toho argumentovat, proč dostali eventuálně méně, než žádali. To mi vždy v komisi chybělo.“ 

 

Vyhlásili pro rok 2023 program pro poskytování dotací z rozpočtu města „Podpora aktivit 

mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2023“. 

 

12) Akční plán města Tachova na rok 2023 s výhledem opatření na rok 2024 

 

Bod vedl V. Rožmberský a informoval o projektech, které dostaly nejvyšší prioritu.  

„Patří tam pokračování v obnově Jízdárny Tachov, přístavba MŠ Pošumavská, kde vznikne 

pro děti 50 nových míst, obnova veřejného osvětlení, rekonstrukce Jiráskovy ulice, ulic 

přiléhajících k náměstí jako příprava budoucí revitalizace náměstí republiky a spousta dalších 

projektů.“ 

 

J. Michalec: „Chtěl bych se zeptat, zda občané ví a jsou seznámeni s projektem parkoviště na 

starém sídlišti, abychom neřešili zase petici, jako tomu bylo při přípravě parkoviště u Rubínu. 

Je v revitalizaci náměstí také zahrnuto řešení komplexní dopravní situace? Jestli je například 

řešeno, že by se zjednosměrkovala Husitská ulice?“ 

 

V. Rožmberský: „Jsme domluveni s panem Blumou a paní Červinkovou, že během příštího 

roku proběhne prezentace veřejnosti, kde bychom konkrétně představili, jak náměstí bude 

vypadat včetně souvisejících otázek. V tuhle chvíli se schvaluje stavební řízení k náměstí.“ 

 

Pan starosta: „S prezentací čekáme na nově zrekonstruovaný kinosál, kde bude možnost 

prezentovat na velkém plátně. Proběhne několik prezentací nejen kvůli náměstí.“ 

 

P. Bluma: „Připravený to bude, záleží, kdy budete chtít. Podotýkám, co se týká náměstí, není 

nafukovací, takže prostor proto, abychom vyhověli všem, není. Náměstí připravujeme od roku 

2003, letos jsme se teprve převalili přes památkáře. Je to běh na dlouhou trať.“ 

 

A. Zítek: „Co se má konkrétně na mysli u „Akce realizované v souladu s programem 

regenerace MPZ? Je na to milion a děsí mě, že jsou to případné opravy objektů i ve vlastnictví 

církve, fyzických a právnických osob.“ 
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H. Červinková: „Každoročně na tohle žádáme o dotace z Ministerstva kultury. Pracovnice 

našeho odboru vede seznam akcí schválený odborem památkové péče, z toho se vyberou akce 

a pro letošní rok byly restaurovány okna kostela Nanebevzetí paní Marie. Snažíme se 

uspokojit žadatele ať se co nejvíce využije dotace. Pokud je soukromý vlastník objektu nebo 

církev, tak mu město ještě přispívá 10%.“ 

 

Schválili Akční plán města Tachova na rok 2023 s výhledem opatření na rok 2024. 

 

13)  Plán veřejných zasedání zastupitelstva města v 1.pol. r. 2023 

 

Schválili plán veřejných zasedání zastupitelstva města v 1.pol. r. 2023 

 

14) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města 

 

1) Neschválili nabytí p.p.č. 2739/2 o výměře 10 m
2
, p.p.č. 2947/12 o výměře 5527 m

2
, p.p.č. 

2949/6 o výměře 16 m
2
 a p.p.č. 3656/30 o výměře 15 m

2
, vše v k.ú. Tachov od společnosti 

ČESKOMORAVSKÁ POZEMKOVÁ s.r.o., IČ: 01507575, Pýchavková 267/3, Pitkovice, 

Praha 10, za kupní cenu 250.000 Kč, protože město předmětné pozemky nepotřebuje pro 

vlastní potřebu z důvodu omezení jejich užívání. 

 

2) 

a) Schválili bezúplatné nabytí p.p.č.152 o výměře 25 m
2
 v k.ú. Tachov od společnosti BHS 

CORRUGATED Fertigungs, Montage, Service, s.r.o., IČ: 61172103, U Ctiboře 1989, 

Tachov.      

b) Schválili záměr bezúplatného převodu p.p.č. 156/2 o výměře 11 m
2
 a p.p.č. 156/4 o 

výměře 1 m
2
 v k.ú. Tachov, a to na základě žádosti společnosti BHS CORRUGATED 

Fertigungs, Montage, Service, s.r.o., IČ: 61172103, U Ctiboře 1989, Tachov.  

 

Bezúplatný převod pozemků bude realizován z důvodu majetkoprávního vypořádání 

pozemků na základě směnné smlouvy, účastníci uhradí správní poplatek pro KÚ každý ½. 

 

V. Rožmberský k následujícímu bodu: „Přikláněl bych se tento bod odložit na další zasedání 

zastupitelstva města a mezitím si pozvat zástupce společnosti AMALTHEA ELECTRONICS 

CZ k nějaké diskuzi a získání více informací, protože v tuhle chvíli cena 390,-Kč za m2 nám 

přijde dost podhodnocená. Můžeme hlasovat o odložení, v případě, že by bylo schváleno, se 

časově nic nestane, společnost tím nebude trpět žádné újmy a město také nepřijde o žádné 

finance.“ 

 

3) Odročili uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o budoucí kupní smlouvě ze dne 07.06.2018 

mezi budoucím prodávajícím Městem Tachov, IČ: 00260231, Hornická 1695 a budoucím 

kupujícím společností AMALTHEA ELECTRONICS CZ s.r.o., IČ: 01896075, Oldřichov 82, 

Tachov. Dodatek č. 1 upravuje termín dokončení stavby na 15.12.2028. Ostatní ujednání 

smlouvy zůstávají v platnosti. 

 

V. Rožmberský k poslednímu bodu: „Z důvodu, že se nikdo nepřihlásil do řízení v původním 

usnesení č. 29/639 a),b) ze dne 20.06.2022, je zde návrh na nové usnesení, kam se můžou 

přihlásit noví účastníci bez toho, aby řízení muselo probíhat „obálkovou metodou“.“ 
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4) Změnili původní usnesení č. 29/639 a),b) ze dne 20.06.2022 ve věci záměru prodeje 

pozemků pro výstavbu 2 rodinných domů v k.ú. Mýto takto: v textu usnesení se ruší slova 

„obálkovou metodou“. Ostatní podmínky pro odprodej zůstávají v platnosti. 

 

15) Různé a podněty veřejnosti 

Zastupitelé města  

1) 

a) Vzali na vědomí žádost zapsaného spolku UCHO, z.s., se sídlem Tlumačov 35, 344 01 

Domažlice, IČ: 22609652, o poskytnutí finanční podpory ve výši 30.000 Kč na r. 2023 

pro jeho nově zřízený provoz sociální služby pro rodiny s dětmi se zdravotním postižením 

BERKANA SAS, Sadová 636, Týnské Předměstí, 344 01 Domažlice, a to na částečnou 

úhradu nákladů souvisejících s činností, pro kterou byl provoz zřízen. 

b) Rozhodli žadateli finanční podporu na výše uvedený účel neposkytnout.  

2) 

a) Vzali  na  vědomí  žádost  Tachovského dětského sboru, z.s., se sídlem Prokopa Velikého 

308, 347 01 Tachov, IČ: 48326305, o poskytnutí finančního příspěvku na zakoupení 

elektrického piana ve výši 33.845 Kč, a to formou daru. 

b) Schválili uzavření předložené smlouvy o poskytnutí finančního daru z rozpočtu města 

v roce 2022 s žadatelem ve výši a na účel uvedený v bodě 1. 

J. Straka k dalšímu bodu: „Došlo k novelizaci nařízení vlády o výši odměn členů 

zastupitelstev. Jedná se o možné navýšení o 10 %, které by částečně pokryly vývoj cen 

v posledních letech. Předložený návrh navazuje na letitou tradici, kdy je v Tachově 

poskytována horní hranice odměn, ale odměny se nesčítají. Budeme schvalovat výši odměny 

pouze pro zastupitele a radní, odměny starostů a místostarostů jsou pevně stanoveny.“ 

J. Michalec podal protinávrh ve znění: „Zastupitelstvo města schvaluje s účinností od 

1.1.2023 pro období od 1.1.2023 do 31.12.2023 výši odměny neuvolněného zastupitele ve 

výši částek platných před 1.1.2023, dle pravidel přijatých usnesením zastupitelstva města č. 

1/14 ze dne 7.11.2022. Tedy ponechat pro příští rok odměny v původní výši.“ 

J. Struček: „Podotýkám, že dnes nic neschvalujeme, pouze bereme na vědomí.“ 

Pan starosta: „Neschvalujeme žádná nová pravidla, pravidla byla již schválená na ustavujícím 

zastupitelstvu města.“ 

J. Nenutil: „Navrhuji revokaci usnesení z ustavujícího zastupitelstva.“ 

 

J. Straka nechal hlasovat o protinávrhu tedy revokaci usnesení z ustavujícího zastupitelstva. 

Pro revokaci hlasovalo 5 zastupitelů: J. Nenutil, J. Michalec, J. Habrdle, A. Zítek, J. 

Hutníková 

Proti: 15 zastupitelů 

 

Protinávrh nebyl přijat a nechal hlasovat o původním návrhu, bodu a). 
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Pro tento návrh hlasovalo 19 zastupitelů 

Zdržel se: J. Nenutil 

Návrh byl přijat 

 

Dále nechal J. Straka hlasovat o bodu b). 

Pro tento návrh bylo 12 zastupitelů 

Proti: J. Nenutil, J. Michalec, J. Habrdle, A. Zítek, J. Hutníková 

Zdrželi se: P. Tikalová, V. Machová, B. Kvardová 

Návrh byl přijat 

3) 

a) Vzali na vědomí novelizaci nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů 

zastupitelstev územních samosprávných celků s účinností od 1. ledna 2023. 

b) Schválili, s účinností od 1.1.2023, výši odměn neuvolněným členům zastupitelstva města 

dle výše uvedené novely a dle pravidel přijatých usnesením zastupitelstva města č. 1/14 ze 

dne 7.11.2022. 

4)  Vzali na vědomí rozdělení kompetencí starosty, místostarostů a radních města takto: 

 

1) starosta města Mgr. Petr Vrána 

 vykonává povinnosti starosty dle zákona o obcích 

 řídí městskou policii 

 koordinuje spolupráci v rámci působnosti územně samosprávného celku v oblastech 

výstavby a ÚP, dopravy a životního prostředí 

 zastupuje město ve sdruženích: Vodárenské sdružení obcí Halže; Vodohospodářské 

sdružení západních Čech; Sdružení obcí pro vybudování a provoz skládky Černošín. 

 je předsedou bezpečnostní rady a povodňové komise. 

 

2) místostarosta Mgr. et Mgr. Jan Straka 

 statutární zástupce starosty města 

 koordinuje finanční záležitosti města a majetkové záležitosti  

 koordinuje spolupráci se SMÚT s.r.o., 

 řídí záležitosti Sboru dobrovolných hasičů Tachov 

 zastupuje město ve sdruženích: Euregio Egrensis; Sdružení historických sídel Čech, 

Moravy a Slezska; Svaz města a obcí ČR; Sdružení měst a obcí Plzeňského kraje. 

 

3) místostarostka Mgr. Vendula Machová 

 místostarostka města 

 koordinuje spolupráci s příspěvkovými organizacemi města – REVIS, Poliklinika, 

SPOZA, MKS, ZŠ a MŠ 

 koordinuje spolupráci v rámci působnosti územně samosprávného celku v oblastech 

sociální péče a zdravotnictví, školství a integrace 

 koordinuje spolupráci s neziskovými organizacemi a spolky ve městě – Český červený 

kříž, KOTEC, KAT, důchodci, zdravotně postižení apod. 

 zastupuje město ve sdruženích: Lučina-sdružení obcí; MAS Zlatá cesta o.p.s. 
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4) radní PhDr. Jana Hutníková 

 ve spolupráci s vedením města koordinuje oblast kulturního života ve městě, 

cestovního ruchu, památkové péče a přeshraniční spolupráce 

 zastupuje město ve sdružení: Společenství měst s husitskou minulostí a tradicí. 

 

5) radní Petra Tikalová 

 ve spolupráci s vedením města koordinuje oblast spolkového a komunitního života, 

sportu, volného času a záležitosti osad. 

 

6) radní Matouš Horáček 

 ve spolupráci s vedením města koordinuje oblast komunikace města, participace a 

styku s veřejností. 

 

7) radní Ing. Vít Rožmberský, M.A. 

 ve spolupráci s vedením města koordinuje oblast rozvoje a dopravy ve městě, 

plánování investic, oblast výstavby a spolupráce s podnikatelským sektorem. 

 

Jan Michalec: „Chtěl bych objasnil bod u paní místostarostky koordinuje spolupráci v rámci 

působnosti územně samosprávného celku v oblastech sociální péče a zdravotnictví, školství a 

integrace. Ta oblast integrace se týká čeho?“ 

Vendula Machová: „Integrace zejména cizinců, ale i jinak sociálně slabých obyvatel, do 

systému“. 

 

Jan Michalec: „Děkuji za naplňování našeho programu, který jsme měli pouze my, tedy 

integraci cizinců“. 

 

Jiří Nenutil: „Sice se to jenom bere na vědomí, je to vlastně jako silové pokračování úvodního 

zastupitelstva města, trváme na tom, že když už teda vznikají gesční radní, což je projekt 

současného vedení radnice, který respektujeme s výhradami, tak si podle mě toho radního pro 

bezpečnost zasloužilo, takže se pravděpodobně zdržíme při projednávání. S touto výhradou.“ 

 

Petr Vrána: „My samozřejmě máme bezpečnostní komisi a předsedu bezpečnostní komise, 

která spolupracuje s odborníky na toto téma, takže ta, předpokládám, postihne veškeré oblasti, 

které se týkají bezpečnosti, bezpečnostní situace ve městě, a myslím si, že pan předseda je 

plně kvalifikován jak svou praxí, tak svými odbornými znalostmi.“     

 

M. Horáček: „Děkuji za podpoření rozpočtu, tak jak byl navržený. Od příštího roku začneme 

v Tachově zavádět mobilní rozhlas, kterým bychom chtěli dostat  informace z města do 

vašich mobilních telefonů, a měli jste vše po ruce. Budete mít možnost nahlásit problém, 

hlasovat o jednotlivých částech rozpočtu a věříme, že se nám v Tachově bude zase o kousek 

lépe žít. Jako další věc bude zaveden kalendář projektů, které město aktuálně provádí a 

občané uvidí co se děje, bude v tom přehled a také občané budou chápat práci lidí, kteří na 

úřadě pracují.  
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Na tohle se v příštím roce těším a věřím, že k tomu uděláme samostatnou prezentaci a lidem 

to lépe představíme.“ 

 

V. Rožmberský: „K mobilnímu rozhlasu ještě doplním, že to nebude jen platforma pro 

rozdělení informací od města směrem k občanům, ale bude tam i možnost sdílení informací   

od občanů města. Součástí bude takzvaná rozvojová mapa Tachova a všichni budou mít 

možnost označit v mapě lokality, kde je nějaký problém či porucha, na kterou bude město 

následně reagovat. Za oblast rozvoje máme v přípravě tachovský rozvojový fond, což by měl 

být nový fond založený na principu participativního rozpočtu. Do fondu by mohli přispívat 

všichni Tachované i firmy, které zde máme a měli by právo rozhodovat o tom, co se s penězi 

udělá.“ 

 

V. Machová: „Zmíním v krátkosti ještě opatření, které se týkají sociální oblasti. Připravujeme 

kontaktní místo pro lidi, kteří se dostávají do finanční krize. Kontaktní místo bude na úřadě. 

Dále připravujeme řadu dalších opatření, ke kterým se budu vyjadřovat na dalším 

zastupitelstvu. Z hlediska prevence kriminality je naším cílem posílit městskou policii a nyní 

mapujeme projekt asistentů prevence kriminality.“ 

 

J. Hutníková: „Chtěla bych pozvat zastupitele i veřejnost 26.1.2023 na kulatý stůl ke kultuře. 

Akce se bude konat v Muzeu Českého lesa od 18:00 hod. Zváni jsou všichni organizátoři 

kulturních akcí a všichni zájemci o kulturní život ve městě, kteří mají nějaké podněty a 

nápady. Našim cílem je zavést koordinaci akcí, termínů a zároveň nás zajímá, co veřejnosti 

v kulturním životě města chybí.“ 

 

J. Michalec: „Blíží se nám konec roku a bylo by vhodné se spojit se školami, aby upozornily 

teenagery, že existuje vyhláška č. 2 z roku 2016 regulace používání zábavní pyrotechniky. 

Zatím to není ve velkém, ale možná by bylo vhodné říci, že něco takového existuje a požádal 

vedoucího strážníka MP J. Habrdleho o zaměření se v průběhu svátku na jednotlivá sídliště. 

Silvestr je jasný, ale přes den odpoledne, spousta volného času a pro někoho je to výborná 

zábava.“ 

 

J. Habrdle: „Několik oznámení na MP již přišlo, hlídky se na to teď zaměřují a je to v řešení.“ 

 

V. Machová: „Také jsem to konzultovala již se ZŠ Zárečnou a beru si za úkol transparentně 

informovat všechny školy.  
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16)  Usnesení a závěr. 
 

Návrh na usnesení přednesl A. Zítek 

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům za spolupráci. Popřál 

všem krásné prožití vánočních svátků a adventního času.  

 

 

 

 

 

 

 

………………………      ……………………… 

Mgr. et Mgr. Jan Straka          Mgr. Petr Vrána 

    místostarosta                   starosta 

 

 

 

 

 

 

 

ověřovatelé: 
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